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§ 1. Val av protokolljusterare 

Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Ingrid Stockman justerar dagens protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 4 februari kl. 09.30. Protokollet mailas 

till samtliga medlemmar inför justering. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2009-01-12 

Inga synpunkter på föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna. 
 

§ 6. Ärenden till stadsdelsnämnden 

- Årsberättelse 2008 

Pensionärsrådet har tagit del av årsberättelse för 2008 och lyfte upp det faktum att stads-

delen visar ett överskott om 40,8 mnkr. Marianne Snell tog upp att huvuddelen av över-

skottet härrör från äldreomsorgen vilket till stor det beror på att de äldre i stadsdelen har 

minskat kraftigt under året. Överskottet går tillbaka till staden.  

 

Pensionärsrådet tog upp frågan om planeringen för den kommunala hemtjänsten vilken 

slås ihop till en enhet från april. Marianne Snell informerade om att verksamheten även 

fortsättningsvis kommer att vara stationerad i flera lokaler och att det är viktigt att 

brukarna påverkas så lite som möjligt av sammanslagningen.  
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Vidare diskuterade pensionärsrådet frågan om omsorgspersonalens utbildningsgrad. 

Enligt förvaltningens inventering så har totalt 68 % någon form av utbildning varav 43 % 

har en nyare och 25 % har en äldre utbildning. Om man även räknar med dem som saknar 

utbildning men har mer än fem års erfarenhet i yrket så bedöms andelen utbildad/erfaren 

personal uppgå till ca 80 %.  

 

Mot bakgrund av kommunfullmäktiges mål om att Stockholm ska upplevas som en ren, 

vacker och trygg stad önskade pensionärsrådet lyfta fram att städningen och skötseln av 

gatorna på Östermalm inte är tillfredställande.  

 

Pensionärsrådet undrade om klagomål som inkommit till äldreomsorgen under året har 

ökat. Marianne Snell informerade om att de ligger på ungefär samma nivå varje år och att 

klagomålen ses som en god möjlighet till utveckling inom äldreomsorgen.  

 

- Utvärdering av dagverksamheten - enkät  

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet och lyfte fram att det är positivt att verksam-

heten får så gott betyg.   

 

- Upphandling av matlådor  

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet och poängterade att höga krav måste ställas på 

att maten smakar bra då kosten och måltidssituationen har stor betydelse inom äldreom-

sorgen. Pensionärsrådet ansåg att det är viktigt att ta fasta på hur maten värms och 

serveras, särskilt hos dem som sköter det själva, för att maten ska smaka så bra som 

möjligt. Vidare ansåg man att antal svarande på enkäten var relativt få för att dra några 

slutsatser. Marianne Snell föreslog att bilda någon form av matgrupp för att ta tillvara 

pensionärsrådets åsikter inför upphandling, återkommer i frågan.  

 
§ 7. Rapport från vård- och omsorgsboenden 

- Ulla Löfberg har deltagit vid Rio servicehus årsmöte. Upphandling av servicehuset 

planeras till 2010, fritidsledaren börjar på Träffpunkten i februari och det finns i nuläget 

inga besked om ny innehavare av restaurangen. Nya hus byggs på Kampementsgatan 

vilket oroar en del boende på Rio. 

  

- Margareta Thörnblom har deltagit vid förtroenderåd på Kattrumpstullen. Bland annat har 

ett aktivitetsråd för dagliga aktiviteter införts och dagliga promenader kommer att införas. 

Från och med mars kommer maten att levereras från Röda Korsets kök. Flera Röda 

Korsvärdinnor finns i verksamheten. Margareta Thörnblom lyfte fram att det efterfrågades 

fler frivilliga som engagerar sig som ett ”socialt stöd” i verksamheterna, speciellt på vård- 

och omsorgsboendena.  

 

- Alice Unander-Scharin ersatte Clas Hagwall på Körsbärsgårdens senaste förtroenderåd. 

Hennes uppfattning var att det verkar vara en bra verksamhet.  

 
§ 8. Övriga frågor 

- Några medlemmar har inte fått handlingarna till sammanträdet i tid eller inte alls då dessa 

av misstag har skickats med B-post. Förvaltningen kommer i fortsättningen att förvissa sig 

om att utskicket alltid går med A-post.   

 



SID 3 (3) 

 

 

 

s 
- Marianne Snell informerade om bakgrunden till den Lex Maria-anmälan som har gjorts på 

Kampementets vård- och omsorgsboende som rör fall ur en liftsele. Anmälan är inskickad 

till Socialstyrelsen och utredning pågår. Stadsdelens MAS menar att all personal ska ha 

delegation på lyft.  

 

- Pensionärsrådet har för kännedom tagit del av äldreomsorgsinspektörernas granskning av 

äldreomsorgen på Kungsholmen.  

 

- Pensionärsrådet önskar träffa presidiet, tidigare förslag på tid är den 6 april. Marianne 

Snell återkommer angående den föreslagna tiden. 

 

- Marianne Snell informerade om den fritidsledare som med medel från Socialstyrelsen 

(stimulansbidrag) har anställts på heltid inom äldreomsorgen. Hon heter Charlotte Igeklint 

och börjar den 9 februari. Fritidsledaren ska i första skedet arbeta på Rio servicehus. 

Förslag att Charlotte bjuds in till pensionärsrådet framöver för att presentera sitt arbete.  

 

- Den totala sammanställningen av antal beslut och domar för år 2008 delades ut. Pensio-

närsrådet önskar en vidare diskussion kring orsak till avslagsbesluten när representant från 

enheten för biståndsbedömning medverkar vid pensionärsrådets sammanträde.  

 

- Pensionärsrådet framförde enhälligt att förvaltningen vidarebefordrar ett klagomål riktat 

till färdtjänsten. Klagomålet rör stora svårigheter att på grund av språkförbistring 

kommunicera med växelpersonalen när man beställer resa. Förvaltningen återkommer i 

frågan.  

 

- Riktlinjer för förtroenderåd bifogas protokollet.  

 

 
§ 9. Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde är den 2 mars 2009. Lokal: ”Hjorten” 

 

 

 

 

Sekreterare: Hanna Markkula 

(vik. för Helén Engberg) 

 
                  

 


